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PROTOKÓŁ NR XIV/2025 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 26 czerwca 2025 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 23 czerwca 2025 

r. złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej Sesji projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie gminy Damnica do kategorii dróg gminnych.. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o wprowadzenie  do porządku obrad projektu w sprawie zaliczenia drogi położonej 

na terenie gminy Damnica do kategorii dróg gminnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 23.06.2025 r. został przyjęty 

 

Porządek obrad Sesji po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja z bieżącej realizacji inwestycji gminnych. 
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5. Informacja z bieżącej działalności instytucji kultury. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2025 - 2040. 

8. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. "Budowa chodnika w miejscowości Damno przy drodze 

powiatowej nr 1137G Damno-Wiatrowo". 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica     

z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                 

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian do Porozumienia           

z Miastem Słupsk z dnia 20 grudnia 2024 r., dotyczącego przejęcia praw i obowiązków 

Gminy Damnica związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom 

Nietrzeźwym i Bezdomnym w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a. 

12. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie 

Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2025 - 2027". 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu 

komunalnego Gminy Damnica. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Sąborze i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw. 

17. Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Sąborze i Paprzyce. 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Damnicy. 

19. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica. 

20. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie Gminy Damnica do 

kategorii dróg gminnych.  

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 15 maja 2025r. 

został sporządzony, podpisany  i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Damnica. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. 2 

Zastępca Wójta P. Lewandowski przedstawił informację Wójta Gminy Damnica                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do 

przedstawionej informacji. 

 

Radny K. Kozłowski odniósł się do informacji na temat modernizacji boisk sportowych           

i zwrócił uwagę na potrzebę reklamowania ogrodzenia płyty boiska w Damnicy. Prezes 

Zespołu Sportowego zgłosił problem z furtkami. 

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski zwrócił uwagę błąd w zapisach dotyczących 

dofinansowania modernizacji drogi dojazdowej. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że w informacji pojawił się błąd dotyczący 

wartości inwestycji. Całkowity koszt inwestycji to kwota 291.731,13 zł. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie wnieśli uwag do przekazanej informacji. 

 

Ad. 4 

Informację z bieżącej realizacji inwestycji gminnych radni otrzymali w wersji elektronicznej 

w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania informacji? 

Radni odstąpili od odczytania informacji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy informacja wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 5 

Informacje z bieżącej działalności instytucji kultury tj. Centrum Edukacji i Kultury                  

w Damnicy oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Damnicy, radni otrzymali w wersji 

elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacje stanowią załączniki nr 4 i 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania informacji? 

Radni odstąpili od odczytania informacji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy informacje wymagają dodatkowych 

wyjaśnień? 
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Radni nie zgłosili pytań i uwag do przekazanych informacji. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski,  Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/148/2025 w sprawie zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/149/2025 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny M. Jędrzejewski nawiązał do ubiegłorocznej Sesji, podczas której Rada podjęła 

uchwałę w sprawie emisji obligacji. Radny zadał wówczas pytanie, czy zaciąga się kredyt po 

to, aby spłacić poprzedni kredyt? I niestety tak właśnie się dzieje. Skąd brać pieniądze na 

spłatę takich długów bez zaciągania kolejnego kredytu lub obligacji? Radny uważa, że należy 

przeanalizować wypłaty i nagrody dla pracowników i tam szukać oszczędności tylko po to, 

aby zatrzymać trend zadłużania gminy. 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że w kwestii szukania pieniędzy w Urzędzie Gminy to może 

cos by się znalazło. Jednak procedura szukania pieniędzy związanych z tym, aby nie zaciągać 

kredytów to jest taka, że uchwalamy miejscowe plany dla terenów, z których w przyszłości 

będą pieniądze z wiatraków do budżetu gminy. Podobnie, jeżeli będą osoby lub instytucje, 

które będą chciały uruchomić działalność lub otworzyć zakład. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem do Wójta, dlaczego nie szuka się oszczędności 

w gminie a konkretnie w ilości etatów. Radny zapoznał się z wynikami audytu w placówkach 

oświatowych i tam jest potrzeba zmniejszenia etatów. Tam należy wprowadzić oszczędności. 

Półtora roku trwa już obecna kadencja rady i w tym czasie nie wprowadzono żadnych 

oszczędności a można to zrobić. Podczas poprzedniej sesji radny wskazał, gdzie można 

wprowadzić oszczędności. Zwrócił uwagę na niewłaściwe decyzje Wójta odnośnie pewnych 

stanowisk. Radny zaapelował, aby robić oszczędności w wydatkach a nie zaciągać kolejne 

kredyty. 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że pod koniec tego roku pokaże Radzie jakie środki i gdzie 

zostały zaoszczędzone oraz na które zadania planowane w budżecie wydano większe środki. 
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Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że w udostępnionych oświadczeniach majątkowych można 

bardzo dużo zauważyć. Można przeliczyć ile zarabiają pracownicy na niektórych 

stanowiskach. Są dodatki funkcyjne, które były przyznane pod koniec poprzedniej kadencji i 

to nie są małe pieniądze. Przez ponad rok czasu nic z tym nie zrobiono a od tego należało 

zacząć, aby znaleźć oszczędności. Zadłużenie będzie rosło  i z pewnością w przyszłym roku 

będzie kolejny projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia obligacji, żeby spłacić kredyt. 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że obligacje można zaciągnąć tylko zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych i emitować właśnie na wcześniej wyemitowane obligacje lub pokrycie 

deficytu. Analiza wydatków prowadzona jest na bieżąco. W kwestii przeprowadzonego 

audytu w szkołach odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, wstępnie przeanalizowano 

wszystkie arkusze organizacyjne odnośnie zatrudnienia. Planowane jest powołanie wspólnej 

obsługi finansowej szkół, co wiąże się z oszczędnościami dla budżetu. 

 

Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z pytaniem, jakie inne instytucje będą jeszcze audytowane 

celem sprawdzenia, gdzie można zaoszczędzić? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że w chwili obecnej prowadzony jest audyt w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej oraz planowany jest w Zaczarowanym Przedszkolu w Damnicy. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

PRZECIW (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/150/2025 w sprawie emisji 

obligacji Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Damno przy drodze 

powiatowej nr 1137G Damno-Wiatrowo”. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Budowa chodnika w miejscowości Damno przy drodze 

powiatowej nr 1137G Damno-Wiatrowo” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/151/2025 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. 

„Budowa chodnika w miejscowości Damno przy drodze powiatowej nr 1137G Damno-

Wiatrowo”, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica          

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/152/2025 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian do Porozumienia           

z Miastem Słupsk z dnia 20 grudnia 2024 r., dotyczącego przejęcia praw i obowiązków 

Gminy Damnica związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym 

i Bezdomnym w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian do Porozumienia z Miastem 

Słupsk z dnia 20 grudnia 2024 r., dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica 

związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym    

w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/153/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na wprowadzenie zmian do Porozumienia z Miastem Słupsk z dnia 20 grudnia 2024 r., 

dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem            

z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 

13a, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy 

Damnica. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/154/2025 w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na zadania polegające na usuwaniu wyrobów zawierających azbest 

z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 

- 2027". 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 

- 2027" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/155/2025 w sprawie przyjęcia 

"Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 - 2027", została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu 

komunalnego Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu 

komunalnego Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/156/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego Gminy Damnica, została podjęta. 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/157/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Sąborze i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny K. Włodarski nawiązał do statutów sołectw i wskazał na potrzebę ich uaktualnienia. 

Radny K. Włodarski zwrócił się do sołtysów, aby wczytali się w obowiązujące statuty sołectw 

i w najbliższym czasie zgłosili swoje uwagi i wnioski dotyczące zmian w statutach.               

W obecnych statutach znajdują się zapisy nieaktualne już i trzeba je trochę uaktualnić. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Sąborze i utworzenia dwóch odrębnych sołectw 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/158/2025 w sprawie podziału 

sołectwa Sąborze i utworzenia dwóch odrębnych sołectw, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Sąborze i Paprzyce. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Sąborze i Paprzyce 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/159/2025 w sprawie nadania 

statutów sołectwom Sąborze i Paprzyce, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Damnicy. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Damnicy 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sienkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/160/2025 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Damnicy, została 

podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Pełnomocnik Skarżącej stwierdził, że w uzasadnieniu do uchwała zawarta została nieprawda i 

radni zostali zmanipulowani. Stwierdził, ze radni mają prawo zapoznać się z tym, co ma do 

powiedzenia w sprawie. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz odniósł się do wątpliwości proceduralnej jaka zaistniała. 

Zgodnie ze statutem gminy osobom z publiczności głosu udziela Przewodniczący Rady i to 

on decyduje, czy udzieli głosu czy też nie. Taki jest zapis statutu. Zaproszenie do udziału w 

sesji nie czyni Pana  strona w postępowaniu skargowym i nie daje prawo do zabierania głosu. 

Zapis § 22 ust. 5 regulaminu obrad Rady stanowiącego załącznik nr 4 do Statutu Gminy 

stanowi – Przewodniczący Rady Gminy może udzielić głosu osobie spośród publiczności 
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obecnej na sali obrad. Może, czyli nie musi. Decyzję podejmuje Przewodniczący Rady. 

Natomiast w kwestii przedstawionego projektu uchwały, to proponowane są w nim dwa 

rozwiązania, co może budzić pewna konsternacją ale nie musi. 

 

Zastępcza Wójta P. Lewandowski przestrzegł Pełnomocnika Skarżącej przed wnioskami, 

które formułuje a mianowicie stwierdzeniem, że radni są wprowadzani w błąd tudzież 

oszukiwani. Radni w Komisji pracowali na dokumentacji, która Pełnomocnik Skarżącej 

złożył. W związku z tym radni zapoznali się z całą dokumentacją i przebiegiem tej sprawy 

zgodnie z prowadzonymi przez gminę dokumentami.  

 

Pełnomocnik Skarżącej stwierdził, że załącznik do skargi nie zostały w pełni przeanalizowane 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Przygotowana już jest nawet uchwała w sprawie 

odrzucenia skargi. Co, gdyby radni zagłosowali przeciw tej uchwale? Nie ma drugiej uchwały 

o przyjęciu skargi na Wójta. Komisja podjęła decyzję za Radę. Radni są manipulowani, bo nie 

ma projektu uchwały w sprawie przyjęcia skargi. Jeżeli radni sobie życzą to mogą zapoznać 

się z całą dokumentacją w sprawie. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że ustawodawca zobligował każdą Radę do 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która jest komisją upoważnioną i 

zobligowaną, aby rozpatrzyć skargę i przedstawić wstępne rozwiązanie sprawy skargowej 

Radzie Gminy. Natomiast ostateczna decyzja należy do Rady. Istotą pracy tej komisji jest 

zaproponowanie już jakiegoś rozstrzygnięcia i przygotowanie projektu uchwały, który będzie 

poddany pod głosowanie Rady. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podjęłą jakąś ocenę na 

podstawie całokształtu dokumentacji, którą przedstawiła Skarżąca i przyjęła proponowane 

rozstrzygnięcie i takie proponuje Radzie. Jednak to będzie dopiero głosowane. Posiedzenia 

Komisji są jawne i każdy mógł wziąć udział w jej pracach. 

Radca prawny M. Pryputniewicz odniósł się do rozstrzygnięć zaproponowanych w projekcie 

uchwały przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

W § 1 projektu uchwały Rada oceni, czy skarga jest zasadna, czy bezzasadna w zakresie 

punktu nr 1 przedmiotowej skargi. Punkt ten dotyczy, że Wójt Gminy nie zareagował na 

pismo, w którym Skarżącą zgłosiła zaistniałe na terenie wspólnoty mieszkaniowej naruszenia 

polegające na wybudowaniu zbiornika bezodpływowego na nieczystości ciekłe, jako 

samowoli budowlanej i odłączeniu lokalu Skarżącej od sieci, która tam istniała i przyłączeniu 

do błędnej sieci. W tej sprawie Skarżąca wystąpiła do Wójta Gminy o rozwiązanie kwestii 

spornej. Wójt Gminy nie jest kompetentny w tej sprawie i nie może sobie zawłaszczać 

kompetencji innych organów państwowych i rozstrzygać wszystkie spory jakie mieszkańcy w  

Gminie mają. Wójt i inne organy na podstawie art. 7 Konstytucji jest zobligowany do 

działania wyłącznie na podstawie przepisów prawa i wszystkie spory we wspólnocie 

mieszkaniowej, co do zarządu nieruchomością sądy powszechne a jeżeli jest podejrzenie 

samowoli budowlanej wówczas Nadzór Budowlany. Wójt nie może zastąpić tych organów.    

W odpowiedzi na pismo Skarżącej Wójt poinformował, że nie jest organem właściwym do 

rozstrzygnięcia sporu i wskazał organy kompetentne czyli Nadzór Budowlany i sądy 

powszechne. Taką odpowiedź Skarżąca otrzymała i nie ma podstaw twierdzenie, że Wójt nie 

dopełnił obowiązków.  
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W § 2 projektu uchwały Komisja Skarg, Wniosków i Petycji proponuje, aby odnośnie 

punktów 2- 6 skargi, które dotyczą wydanej decyzji administracyjnej, uznać Radę za organ 

niewłaściwy żeby to ocenić. Decyzja administracyjna wydana przez Wójta Gminy, której 

dotyczą zarzuty nr 2 – 6 skargi, została oceniona przez powołany do tego organ jakom było 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Ten organ uchylił decyzję Wójta, została ona 

wyeliminowana z obrotu prawnego i nie ma podstaw prawnych do tego, aby inny organ 

ponownie oceniał tą sytuację. Stąd propozycja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji żeby w tej 

części rada uznała się za niewłaściwą, bo rada tok jak Wójt nie może sobie zawłaszczać 

kompetencji innych organów.  

 

Radna A. Formela jako przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odniosła się do 

wypowiedzi i zarzutu Pełnomocnika Skarżącej. Tak, jak wspomniał Radca M. Pryputniewicz 

Komisja rekomenduje dla radnych przyjęcie takiej uchwały. 

Radna A. Formela zwróciła się z wnioskiem do Przewodniczącego K. Koziny o udzielenie 

głosu Pełnomocnikowi Skarżącej, aby mógł wypowiedzieć się w sprawie. 

 

Przewodniczący K. Kozina udzielił głosu Pełnomocnikowi Skarżącej. 

 

Pełnomocnik Skarżącej poinformował, że posiada dokumentację w sprawie, z którą radni 

mogą się zapoznać. Odniósł się do nieprawdy zawartej w uzasadnieniu do projektu uchwały a 

dotyczy zapisu „…Jednocześnie należy nadmienić, iż Wspólnota Mieszkaniowa Strzyżyno 25 

wykonała obowiązek przyłączenia lokalu nr 4 do zbiornika bezodpływowego, co zostało 

potwierdzone podczas przeprowadzonej kontroli w dniu 11 czerwca 2025 r. …”. Pełnomocnik 

Skarżącej odczytał pismo, które otrzymał z zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej świadczące, 

że nie zostało wykonane żadne przyłącze do zbiornika, ponieważ taki zbiornik nie znajduje 

się na terenie nieruchomości. To nie jest zbiornik tylko studzienka kanalizacyjna, do której 

prowadzi rura a nie instalacja. Instalacja została zniszczona przez PKP w czasie robót 

inwestycyjnych na działce. W piśmie z 22.10.2024r. Skarżące poinformowała Wójta, że 

instalacja została zniszczona przez PKP. Wójt nie poczynił w tym względzie żadnych działań. 

Zanim rozpocznie się inwestycja prowadzone są konsultacje społeczne, w których udział 

biorą samorządy, aby zabezpieczyć interes obywatela. Skarżąca złożyła doniesienie o 

samowolach budowlanych do Nadzoru Budowlanego. 

Kolejna sprawa to zapis, że punkty 2-6 skargi podlegają rozstrzygnięciu przez sąd 

administracyjny lub Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Pełnomocnik Skarżącej 

stwierdził, że zna procedurę odwoławczą od decyzji. Dlatego w skardze na wstępie zapisano, 

że skarga nie dotyczy tylko i wyłącznie wydanej decyzji przez Wójta nr 1/2025 ale całej 

działalności Wójta od 22 października 2024r. czyli od pierwszego pisma do dnia złożenia 

skargi. Nie oceniamy teraz argumentów popartych przez samorządowe Kolegium 

Odwoławcze, które uchyliło decyzje Wójta, tylko w skardze oceniamy działalność Wójta. 

Dlatego w skardze zapisano, że wydana decyzja jest tylko dokumentem potwierdzającym 

bezprawne działanie naruszające prawa Skarżącej. 

Pełnomocnik Skarżącej wnioskuje o odrzucenie przygotowanego projektu uchwały i 

głosowanie na następnej sesji lub tej żeby jednak tę skargę rozpatrzyć. Jeżeli w toku 

postępowania wyjaśniającego, którego do tej pory nie było, zostanie stwierdzone, że działania 
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Wójta noszą znamiona czynów zabronionych Pełnomocnik Skarżącej wnosi o przekazanie 

sprawy z urzędu organom władzy państwowej i powiadomić Skarżącą na piśmie. 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że w przedmiocie skargi złożył pisemne wyjaśnienia wraz ze 

zgromadzona dokumentacja w sprawie. Rozstrzygnięcie, co do zasadności skargi pozostawię 

w ocenie Rady Gminy. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski zwrócił się do Pełnomocnika Skarżącej i stwierdził, że 

powinien przede wszystkim wyrazić wdzięczność Przewodniczącemu Rady i Radnym, że 

udzielili głosu i dali możliwość szerokiego skomentowania swojej sytuacji. Wypowiedź 

niewiele wniosła do przedmiotowego projektu uchwały. Podczas posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, w którym uczestniczył, Radne pytały, czy Skarżąca będzie uczestniczyła 

w posiedzeniu Komisji, to była duża szansa na przedstawienie swojego stanowiska. 

Informacje o posiedzeniach Komisji są publiczne i dostępne dla każdego na stronach 

internetowych. 

Zastępca Wójta stwierdził, że w Pełnomocniku Skarżącej jest wiele żalu, który wynika z 

wielu własnych zaniechań. Natomiast żalem tym chce obarczyć Wójta a Wójt nie jest stroną 

w tych postępowaniach. Jeżeli Pan Pełnomocnik mówi, że Wójt Powinien reagować i zwrócić 

się do PKP to z pewnością mowa o ścieżce prawnej, ścieżce administracyjnej. Wójt nie jest 

stroną i nie może podjąć takich działań. Skarżący twierdzą, że Wójt od kilku miesięcy źle 

wykonywał obowiązki administracyjne wobec Skarżących. Pan pełnomocnik sugeruje, że 

jakieś urzędy między sobą dogadują się czy wymieniają informacjami. W jakich celach takie 

sugestie? Są to skandaliczne sformułowania. 

 

Pełnomocnik Skarżącej poinformował, że nie był informowany jako strona o posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poinformowany został tylko o terminie sesji. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz w kwestii formalnej wyjaśnił, że przepisy działu 2 KPA 

które  regulują postępowanie skargowe konstruują je w ten sposób, że jest to jednoinstancyjne 

bardzo uproszczone postepowanie kończące się zawiadomieniem o sposobie rozpatrzenia 

skargi. Nie ma stron postępowania skargowego, nie ma w tym dziale odesłania do przepisów 

KPA, które regulują podejmowanie decyzji. Więc nie ma obowiązku powiadamiania 

skarżącego o termiach posiedzeń Komisji i Rady. Mimo to posiedzenie Komisji było jawne i 

każdy mógł w nim uczestniczyć. W Gminie Damnica funkcjonuje bardzo dobry portal 

mieszkańca, na którym zamieszczane sa wszystkie informacje dotyczące planowanych 

posiedzeń Komisji i Rady a także dołączonych do posiedzeń dokumentów. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Jędrzejewski, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/161/2025 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie Gminy Damnica do kategorii 

dróg gminnych. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi położonej na terenie Gminy Damnica do kategorii 

dróg gminnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, 

Kamil Włodarski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/162/2025 w sprawie zaliczenia 

drogi położonej na terenie Gminy Damnica do kategorii dróg gminnych, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Radny M. Jędrzejewski nawiązał do uroczystej gali, która odbyła się m.in. z okazji 25 lecia 

działalności CEiK w Damnicy. Podczas gali uhonorowani i nagrodzono tylko wybrani 

pracownicy CEiK. Dlaczego tylko wyróżniono dwie osoby skoro zatrudnionych jest 8 osób? 
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Zastępca Wójta P. Lewandowski intencja była taka, aby uhonorować wieloletnich 

pracowników instytucji, które najdłużej pracują w kulturze. 

 

Radna A. Formela odniosła się do novum, które pojawiło się w porządku obrad dzisiejszej 

sesji, czyli informacji z bieżącej realizacji inwestycji oraz informacji z bieżącej działalności 

instytucji kultury. Fajnie, że takie informacje pojawiły się i ma nadzieję, że będzie to już taką 

nową tradycją, bo dają one obraz faktycznego działania gminy. 

 

Sołtys W. Francuz nawiązał do wypowiedzi radcy prawnego w kwestii posiedzeń Komisji, że 

są jawne, otwarte i każdy może wziąć udział w posiedzeniu. Jednocześnie stwierdził, ze nie 

każdy korzysta z internetu więc informacje tak przekazywane nie do wszystkich docierają. 

Kiedyś była forma papierowa tzn. sołtysi otrzymywali wszystkie materiały sesyjne w formie 

papierowej i mogli zapoznać się z nimi. Obecnie sołtysi otrzymują tylko zaproszenia na sesję 

bez materiałów i podczas sesji nie wiedzą o czym jest mowa. 

Ponadto sołtysi nie wiedzą, co się dzieje podczas posiedzeń Komisji, jakie sprawy są 

omawiane. 

Kolejna sprawa to temat rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii. Mieszkańcy 

pytają, ilu jest uzależnionych w gminie, ilu poddało się leczeniu, jakie są efekty leczenia. 

Sołtysi nie mają wiedzy na ten temat, aby udzielić odpowiedzi mieszkańcom. Kiedyś sołtysi 

otrzymywali takie informacje a teraz nie. Temat ten był przedstawiany na sesjach a teraz 

sołtysi nie wiedzą nawet, kto jest przewodniczącym Komisji. Dobrze byłoby, aby raz w roku 

przewodniczący Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawił temat na 

sesji 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że w Sesjach na pisemne zaproszenie uczestniczy tylko 5 – 6 

sołtysów. Uważa, że przesłanie sołtysom wszystkich materiałów w formie papierowej niewiele 

zmieni. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski poinformował, że corocznie Gminna Komisja 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych składa sprawozdanie ze swojej działalności i jest 

ono przedstawiane podczas sesji Rady Gminy, każdego roku bodajże na marcowej sesji i w 

tym roku też było. Sprawozdanie zawiera informacje m.in. ile i na co wydatkowano środków, 

ile osób objęto leczeniem, ile skierowań na badania itd. Natomiast w sprawie braku 

przepływu informacji i dokumentów sesyjnych do sołtysów Zastępca Wójta wyjaśnił, że 

ustawodawca zmusił organ, aby zamieszczał wszystkie dokumenty publiczne przed sesjami   

w internecie, aby były powszechnie dostępne a mimo to są uwagi, że nie do wszystkich 

trafiają. Z pewnością najlepiej byłoby, aby sołtysi otrzymywali wersje papierowe 

dokumentów, jednak zawsze będą jakieś uwagi. Jest to po prostu niemożliwe, aby wszystkie 

informacje były rozwieszane na tablicach ogłoszeń. Intencja ustawodawcy było ograniczenie 

tworzenia papierowych dokumentów. Natomiast posiedzenia Komisji są otwarte i sołtysi 

mogą w nich uczestniczyć. 

 

Radny P. Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem w temacie inwestycji „Rozbudowa 

infrastruktury kajakowej w Gminie Damnica”. Do 25 września br. w ramach tego zadania 
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zostanie wykonana także zmiana dokumentacji projektowej budowy świetlicy wiejskiej w 

Strzyżynie na obiekt turystyki kajakowej. Z czego to wynika? Kilka lat temu sporządzony 

został projekt świetlicy wiejskiej na trzy świetlice, sfinansowany ze środków funduszu 

soleckiego sołectwa Strzyżyno. Pozostałe sołectwa miały po części zwrócić środki sołectwu 

Strzyżyno. Skąd taka zmiana i jak sołectwo Strzyżyno może odzyskać swoje środki 

zainwestowane kiedyś na poczet innych sołectw? 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że sprawa nie jest skomplikowana i polega na zmianie 

nazewnictwa zadania, aby moc ubiegać się o środki zewnętrzne związane ze szlakami 

kajakowymi. 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak wyjaśniła, że gmina otrzymała informację, że 

będzie szansa na wybudowanie świetlicy w Strzyżynie, jeżeli w projekcie nie będzie w 

nazwie „świetlica wiejska” i stąd pojawiła się nazwa infrastruktura kajakowa. Ze środków 

przeznaczonych na szlaki kajakowe będzie można wybudować obiekt, który będzie tak 

naprawdę tym samym na co przeznaczone były środki sołeckie. Należy tylko zmienić warunki 

zabudowy, pozwolenie na budowę i wszystko w projekcie, gdzie jest nazwa „świetlica 

wiejska”. Będzie to więc ten sam obiekt tylko pod inną nazwą. 

 

Sołtys S. Stefaniuk zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego K. Kozina o reagowanie na 

zachowanie radnego M. Jędrzejewskiego. Stwierdziła, że Pan M. Jędrzejewski zajmuje 

szczytne miejsce, jest radnym a nie kolegą. To miejsce wymaga od nas wszystkich tu 

obecnych, aby się do siebie w formie sprawowanej funkcji, zajmowanego stanowiska. 

Zachowanie radnego M. Jędrzejewskiego jest niesmaczne w momencie jak sobie koleguje. 

Kolegami możemy być poza salą ale tu obowiązuje pewna etykieta i prosi radnego, aby 

zachowywał się tak, jak przystoi na radnego. 

 

Radny P. Sienkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy sołectwo Strzyżyno odzyska swoje środki 

wydane na poczet innych sołectw? 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że w chwili obecnej czekamy na finansowanie. Na początku 

była mowa, że jeżeli nie będzie dofinansowania to nie będziemy budowali ani świetlicy ani 

przystani. Jeżeli nie będzie środków na przystań to będziemy czekać do ewentualnego 

jakiegoś kolejnego rozdania. Podobnie będzie ze świetlicami wiejskimi. 

 

 

Ad. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 15:30 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 


